

# 《樂旅遊 有限公

Estd.1983
mpony No: 99762-T) 14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penan



malaysıa

Validity: 01 Jan 2022 - 31 Dec 2023 | Code: FTG8D6NKTMJEFF020822











### 引槟城 - 中转城市 - 加德满都 (午晚餐)

全体团员齐聚于槟城国际机场,乘 搭豪华客机飞往尼泊尔的首都 - 加 **德满都**。抵达后前往参观加德满都 古城广场及斯瓦扬布纳特。接着前 往大巴扎。

\*\*加德满都古城广场-尼泊尔的世界 人类文化遗产之一。地处加德满都 古城正中心, 这集中着加德满都古 建筑精髓。多为16—19世纪建筑, 小部分为公元12世纪建筑。

\*\*斯瓦扬布纳特 - 塔的四面, 皆绘 有释迦牟尼佛眼睛, 象征着佛眼无 边, 随时随地注视着加德满都谷地 每个角落。佛塔的四周还有四座雕 刻精致的铜铸神龛, 里面供奉着四 尊佛神,佛塔周围列有呈环状可以 转动的转经轮。

\*\*夜宿于加德满都

## 9 加德满都-纳加阔特(早午晚 餐)

早餐后,前往参观**满愿塔 , 提米及巴 \*\***夜宿于加德满都 克塔布古城。之后团队将前往纳加 阔特。抵达后漫步纳加阔特, 欣赏 日落。

\*\*夜宿于纳加阔特

## 习 纳加阔特 - 加德满都(早午晚 餐)

清晨观看日出, 拍下喜玛拉雅群峰 的奇妙景观及变化, 顺便享受清晨 的山野气息,体验当地居民的神仙 般的悠闲生活。早餐后返回加德满 都。抵达后游览帕坦古城及金庙。

\*\*帕坦古城 - 始建于3世纪,是尼泊 尔最古老的城市。整个景区象是一

备注: 2022 至 2023 年里出发的团体 旅行, 行程内容与团费, 将依据各 国的 2019 冠状病毒以及当地入境的 最新政策与措施而有所变动。

个露天博物馆, 到处是古老的建筑。 \*\*夜宿于加德满都

# 小他滿都 - 扑卡拉(早午晚餐)

早餐后,团队将前往扑卡拉。抵达后乘 船游览费瓦湖及游览巴拉希寺。

\*\*扑卡拉 - 位于市区南侧, 是风景区 和度假胜地。湖较大, 可从湖上看到雪 山景色。

\*\*夜宿于扑卡拉

### 昂 扑卡拉(早午晚餐)

早上参观位于山顶的世界和平塔。 接 下来参观Bindhyabasini庙和老巴刹。之 后参观博卡拉山谷, 德维瀑布, 西藏难 民营及古普特什沃洞穴。

\*\*夜宿于扑卡拉

### ⑤ 扑卡拉 – 加德满都 (早午晚餐)

清晨驱车前往萨朗科特欣赏日出和山景 (天气许可)。接着团队将乘搭缆车 前往玛纳卡玛纳庙。

## 77 加德满都 (早午晚餐)

今天早上, 团队将前往游览吉尔蒂布 尔。随后前往塔美尔自由购物区。之 后享用晚餐及观赏文化表演。

\*\*夜宿于加德满都

# 🕄 加德满都 – 中转城市 – 槟城 (早餐)

早餐后,送往机场飞往回到温暖家园。

落地签证: USD30 / 每人 \*需要白底的照片 x 3 张

团费	:	
出发日期	:	

備注:上述行程僅供參考,原則上本公司盡量保持行程不變,然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情况重新調整後爲準。如在非人爲或突發情况之下所引起的 行程變動或而外的費用,本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絶入境或驅逐出境,--切費用由團員負責。當地旅游社有權根據當地情况及航班情况調换 \*\*每位旅客受促購買旅游保險。



# 永樂旅遊相附

Days

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

Validity: 01 Jan 2022 - 31 Dec 2023 | Code: FTG8D6NKTMJEFF020822











# Penang – Transit City – Kathmandu

Assemble at Penang International Airport for departure flight to the capital city of Nepal -Kathmandu. Upon arrival visit to Kathmandu Durbar Square and Swayambhunath. Next to visit Ason Bazaar.

- \*\*Kathmandu Durbar Square Nepal is one of the world cultural heritages of mankind. Located in the city center of Kathmandu, where the focus of the Kathmandu, the essence of ancient buildings. There are buildings of 16 – 19 century, and a small part of 12th century building.
- \*\*Swayambhunath Swayambhunath Stupa is the most ancient and enigmatic of all the holy shrines in Kathmandu valley. Its lofty white dome and glittering golden spire are visible for many miles and from all sides of the valley.
- \*\*Overnight at Kathmandu

### Kathmandu – Nagarkot (BLD)

After breakfast, proceed to **Boudhnath** .Thimi and Bhaktapur Durbar Square. After that, tour proceed to Nagarkot. Upon arrival, walk around Nagarkot and view sun-set.

\*\*Overnight at Nagarkot

### Nagarkot – Kathmandu (BLD)

You are advice to get ready with your camera so you can capture the beautiful moment of sunrise. The sun rising and shedding on the Himalaya peaks make it a worth a life time to visit(weather permit). After breakfast back to Kathmandu. Upon arrival visit Patan Durbar Square and Golden Temple.

- \*\*Patan Durbar Square was built in the 3rd century, is the oldest city in Nepal. The whole area is like an open-air museum full of ancient buildings.
- \*\*Overnight at Kathmandu

### $\mathfrak{P}$ Kathmandu – Pokhara (BLD)

After breakfast, proceed to Pokhara. Upon Arrival Enjoy Boat ride on the Phewa Lake and visit Barahi Temple.

malaysia airlines

- \*\*Pokhara Located at the south of Pokhara city. Larger lakes, snow-capped mountains can be seen from here.
- \*\*Overnight at Pokhara

### **引 Pokhara (BLD)**

Morning visit World Peace Stupa, Situated on hilltop. Next to visit Bindhyabasini Temple and Old Bazaar. After that visit Pokhara Valley, Devi Fall, Tibetan Refugee Camp and Gupteshwor Cave.

\*\*Overnight at Pokhara

### 3 Pokhara – Kathmandu (BLD)

Early morning drive to Sarangkot for the sun rise and Mountain View(weather permit). Next visit to Manakamana Temple by Cable Car.

\*\*Overnight at Kathmandu

### 7 Kathmandu (BLD)

This Morning, tour proceed to visit Kirtipur. Next proceed to Thamel Road for shopping. After that having Nepalese dinner with Cultural Show.

\*\*Overnight at Kathmandu

### (B) Kathmandu – Transit City – Penang (B)

After breakfast, send to airport flight back home.

Arrival Visa: USD 30 Per/Person \* Photo 3 copies with white background are required.

Remarks: For all group travelling on year 2022
until 2023, travel itinerary and tour fare will
subject to change depending on the latest Covid
19 policies, local immigration polices and safety
measures of each countries.

Tour Fare	:	
Departure Date :		

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.